
休闲食品包装袋、零食包装、薯片包装袋

产品名称 休闲食品包装袋、零食包装、薯片包装袋

公司名称 佛山市顺德区勒流镇盈彩彩印实业有限公司

价格 .00/件

规格参数 材质:复合镀铝材质
尺寸:自定（mm）
适用范围:零食包装、薯片包装、休闲食品包装

公司地址 中国 广东 佛山市 顺德区勒流镇龙升南路

联系电话 86 0757 23660093

产品详情

材质 复合镀铝材质 尺寸 自定（mm）
适用范围 零食包装、薯片包装、休

闲食品包装

休闲食品包装特性：

1.具高透视产品最美质感

2.低成本、体量轻、时尚

3.方便、卫生、安全、环保

4.延长食品保质期

5.防潮、耐油、隔氧、遮光

6.适合巧克力、糖果、膨化食品

佛山市顺德区勒流镇盈彩彩印实业有限公司成立于2001年，坐落于佛山市顺德区勒流镇龙升南路工业区
内，占地面积12000平方米，内建有现代化办公楼与高效生产车间、实验室、明亮的员工食堂与生活设施
。现有员工200余人。

我公司主要生产各式复合包装袋、高温蒸煮袋、抽真空袋、铝箔袋、自立袋、拉链袋、自立拉链袋、化
妆品袋、异型袋，各种盖膜，自动包装卷膜等等。产品广泛应用于食品、医药、化工、美容等各个行业
。

公司自成立以来，坚持以“同心协力打造彩印航母”为目标，以“努力创新、科学管理”为原则，累计



投入技术改造的资金达3000万，以及精确色谱、拉力、热封等先进精密的检测设备，从各方面对产品的
质量实行严格把关。

公司于2004年获得iso9001:2000质量管理体系认证，2007年获得qs工业生产许可证。2007年12月被评为全国
铝箔复合膜、镀铝复合膜、食品包装产品稳定合格质量荣誉双示范单位，2008年9月被任为广东省薄膜纸
类行业常务理事单位及广东省薄膜纸类行业复合膜生产商技术进步企业，2009年5月被评为广东省薄膜纸
类行业重点骨干企业。

“同心协力打造彩印航母” 是公司始终不渝的目标，完善的质量保证体系，在追求价格低、效率高、速
度快的同时更注重质量的保证，承诺努力为客户做好每一件商品。

热烈欢迎您的加入！

foshan shunde leliu yingcai color printing co.,ltd was established in 2001 which located in longsheng road, leliu town,
shunde district, foshan city, gungdong province,china. it has a area of more than 12,000 square meters with modern
office building, lab, and high efficiency workshops with more than 200 skillful workers inside.

in 2004, shunde yingcai colour printing co., ltd passed the iso9001:2000 quality assurance certification and got a qs
licence。and now, we are applying for haccp and iso14000’s certification to meet the abroad market’s need.

equipped with many modern machinery, such as six units of gravure trap color printing machinery in high speed, six
units of lamination machine, more than twenty sets of bag making machine, splitter machine etc, we can meet different
customers need from domestic market and abroad. to make sure each product to customer is good, we are using
many high precise inspection machinery such as chromatographic instrument, tensile test instrument, oven,
environmental chamber, high temperature cooking machine, barcode detector, heat sealing detector, movement
puncture tester, coefficient of friction tester and fungus inspection room. all the inspection items depend on
customer’s exact requirement.

our major products are all kinds of plastic package products including pouches and roll stocks, such as leisure food
package, aluminum bag, stand up pouch, stand up pouch with spout, bag with zipper, stand up pouch with zipper,
special size bag, frozen food package, retort pouch,lidding film, top web , bottom web etc. all the products are
involved in lots of fields.

our company is close to foshan city, only 50 minutes driving distance and only less than 60 minutes driving distance to
guangzhou. customers are from domestic and abroad.

we always keep the idea of“make concerted effort to create a color printing aircraft carrier ”. we promise our
customer to produce the best quality products with high efficiency, high speed ,competitive price and best customer
service!
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